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 För- och efternamn
FREDRIK SJÖLANDER

Medborgarförslag
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1. Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifterna till dig som förslagsställare behövs för att kunna säkerställa att du är 
folkbokförd i kommunen. Dina uppgifter kommer att sparas i kommunens 
ärendehanteringssystem.
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Personuppgifter som behandlas

Personuppgifter som behandlas

Namn
Adress
E-postadress
Personnummer
Mobilnummer

 Ändamålet med behandlingen

Vid handläggningen av ditt ärende registreras och behandlas de personuppgifter som framgår av 
informationen ovan. Behandlingen sker i det ärendehanteringssystem som verksamheten 
använder för handläggning av ditt ärende.

Rättslig grund för behandlingen

Den registrerade har lämnat sitt samtycke

Lagringstid

Uppgifter tas bort vid inaktualitet

 Övrigt om lagringstid

Läs mer om behandling av personuppgifter under Personuppgifter i menyn ovan.

 Övriga upplysningar

Vill du läsa mer om överföring till tredje land eller automatiserat beslutfattande kan du göra det 
via  . Frågor och svar - Mullsjö kommun (mullsjo.se)

 Personuppgiftsansvarig
Niclas Nordström, dataskyddsombud

Jag har tagit del av ovanstående information och godkänner behandlingen av 
personuppgifter

2. Medborgarförslag

Rubrik

Besluta om tillfälliga moduler för Sandhems skola

Mitt förslag

https://minasidor.mullsjo.se/page/FAQ
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Den 10 mars 2021 tog kommunstyrelsen ett beslut om att behålla Sandhems skola, trots att 
skolförvaltningens tjänstemän tyckte annat. Beslutet löd som följer:

Kommunstyrelsen beslutar att det är en politisk prioritering att Sandhems skola finns kvar, att 
arbetsgruppen som har uppdraget att arbeta med utveckling av Sandhems skola fortsätter sitt 
arbete och återkommer med sin redovisning även till kommunstyrelsen i juni 2021 och att barn- 
och utbildningsnämnden ges i uppdrag att söka andra strukturella lösningar i 
effektiviseringssyfte. Sandhems skola ska behållas i drift med hänvisning till pågående 
inflyttning till både Sandhem och Mullsjö tätorter samt till pågående utvecklingsarbete i 
Sandhem.

I detta beslut var alla oavsett partitillhörighet överens. I juni 2021 följde kommunstyrelsen upp 
det arbete som Barn- och utbildningsnämnden skulle göra med att ta fram strukturella lösningar 
i syfte att effektivisera. Då presenterades ett material som lyfte den positiva inflyttningstrenden i 
Sandhem, vilken möjliggör ett större barnunderlag i skolan. Men de skriver också:

Vi ser det därför som väldigt viktigt att kommunen tar tag i de åtgärder som kan bidra till detta. 
Några förslag på enkla åtgärder är att förbättra marknadsföringen av Sandhem på hemsidan, 
skapa fler byggbara tomter i attraktiva lägen (prata med markägare), marknadsföra befintliga 
tomter, utveckla samarbetet med samhällsföreningarna. I den utredning som tjänstemännen 
gjort gällande skolans framtid så lyfts många nackdelar med den lilla skolan. Nämnden har 
därför efter att beslutet att skolan ska vara kvar togs gett verksamheten i uppdrag att identifiera 
de främsta riskerna och åtgärda dessa.

Sedan dess förefaller inget mer arbete från Barn- och utbildningsnämndens sida ha gjorts. Har 
det skett något i frågan i någon annan nämnd? Frågan ställs eftersom vi idag, 2 år senare, 
fortfarande pratar löst om attraktiva bostadstomter och alla fantastiska möjligheter som finns i 
Sandhem när vi i stället borde ha konkreta planer framför oss som är redo att verkställas.

Idag är vi nästan 1000 invånare i Sandhem plus ytterområden. Det är fullt med barn och vuxna 
på fotbollsplanen, det har varit fullt med barn på barngympan, nästan varje dag ser man en bil 
parkerad för att spela diskgolf och passerar du affären vid 16-tiden är parkeringen full. Men det 
springer inte längre barn på skolgården.

Inför valet var i princip alla överens om att Sandhems skola skulle vara kvar. En skola i 
kommunen skulle dock bort, nämligen Björksäter, vilket nu också har beslutats om. I och med 
detta bör budget för verksamheterna vara i balans och diskussionen om Sandhems skolas 
existens utebli. Men i samband med att man får räkningen för decennier av undermåligt 
underhåll av skolans lokaler så är plötsligt kommunens styre tydligt otydlig med huruvida man 
ens vill ha en skola i Sandhem. Barn- och utbildningsnämnden med förvaltning lyfter då heller 
inte ett finger för att barnen ska kunna vara kvar i Sandhem. Församlingshemmet i Sandhem 
utreds först efter påtryckningar av föräldrar och då med tvivelaktig ambition.

Nu är beslutet taget att man heller inte ska ha någon skola läsåret 23/24. Hur tror ni att 
föräldrarna kommer vilja flytta tillbaka sina barn till Sandhems skola om den mirakulöst öppnar 
igen läsåret 24/25?
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Det händer nu. Den positiva trend som Sandhem har haft som alla pratat om, även i 
kommunstyrelsen 2021, försvinner. Många pratar om att flytta, de tittar på hus i Tidaholm. En 
del vill sälja nu innan huspriserna faller. Det går inte vänta på att se om det kanske blir en skola i 
Sandhem. De Sandhemsbor som pendlar med tåg kommer få en ohållbar vardag om de först ska 
till Mullsjö och lämna sina barn, ännu svårare blir det om du arbetar åt andra hållet, Falköping 
/Skövde. För många jobbar åt de hållet också, det är inte bara Jönköping som växer. Kanske bör 
kommunen räkna på vad minskade skatteintäkter kostar när invånarna lämnar kommunen. Visa 
att Sandhem och Sandhems skola fortfarande är en politisk prioritering.

Därför lämnas här följande förslag:

Att kommunfullmäktige omprövar beslutet om tillfälliga moduler för Sandhems skola.

Att kommunfullmäktige tar ett långsiktigt beslut om att behålla och utveckla Sandhems skola.

Att utreda och välja den mest ekonomiska lösningen för skolan att kunna vara i fräscha lokaler 
och fortsätta satsa på hela kommunen.

Att låta gruppen som våren 2021 tog fram strukturella lösningar i effektiviseringssyfte fortsätta 
sitt arbete.

Att utöka arbetet med att lyfta Sandhem som föreslås i kommunstyrelsen juni 2021 och ta fram 
en handlingsplan för att utföra arbetet.

Sandhem 6 maj 2023

Amanda Östman

Fredrik Sjölander

Ingela Linder

Sofia Jonsson
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Om kommunfullmäktige bedömer ditt förslag som ett medborgarförslag kommer du att bjudas 
in till kommunfullmäktige när ditt förslag slutgiltigt beslutas och du ges möjlighet att 
kommentera ditt förslag. Bedöms ditt förslag som ett verksamhetsförslag kommer det att 
beslutas av berörd nämnd eller kommunstyrelsen.

Signering

Följande parter har signerat detta ärende.

Namn: FREDRIK SJÖLANDER
Person ID: 
Datum: 2023-05-07 21:58
Signerad checksumma: 40C456E9F0E194ADEE8A0F8101413A240909A64C
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